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In uw brieven van 8 januari stelt u een aantal vragen. Aanleiding zijn berichtgeving over de aandelen 
GAE in het Dagblad van het Noorden van 7 en 8 januari en het persbericht dat 8 januari is verschenen. In 
deze brief beantwoorden wij uw vragen. 
 
De eerst binnengekomen brief: 

1. Wanneer heeft FB Oranjewoud interesse in de aandelen van Assen te kennen gegeven? 
 
Wij weten de exacte datum niet. Wij wisten wel dat zij hun interesse hadden aangegeven. Dit staat ook in 
het raadsvoorstel onder het kopje ‘overbrugging’. 
 

2. Wanneer heeft de luchthaven de andere aandeelhouders hierover geïnformeerd? 
 
Dit is mondeling besproken tussen de aandeelhouders. Overeenkomstig de statuten heeft de luchthaven 
ons eerst geïnformeerd over de mogelijkheid tot 10 januari 2021 onze interesse in overname van de 
aandelen te kennen te geven. Na 10 januari heeft de luchthaven ons geïnformeerd dat wij de aandelen 
konden overnemen van Assen. Het is niet gebruikelijk in de tussenliggende periode bij iedere nieuwe 
geïnteresseerde de overige aandeelhouders te informeren. 
 

3. Heeft het college voor de raadsvergadering contact gehad met FB Oranjewoud over hun 
interesse in de aandelen? Zo ja, hadden ze interesse voor tijdelijk in beheer nemen of 
permanente overname? Zo nee, waarom niet? 

 
De wethouder heeft namens het college in december telefonisch contact gehad met de voorzitter van FB 
Oranjewoud. De wethouder heeft toen gepolst of FB Oranjewoud er problemen mee zou hebben als de 
aandelen van Assen tijdelijk bij ons zouden worden ondergebracht. FB Oranjewoud heeft namelijk eerder 
aangeboden de aandelen tijdelijk in beheer te nemen om de overige aandeelhouders tijd te geven voor 
besluitvorming, met het doel ze daarna weer af te staan. 
 

4. Had op grond van hetgeen bekend was m.b.t. de intenties van FB Oranjewoud niet in het 
raadsvoorstel moeten worden opgenomen wat de procedure is als er meer aandeelhouders te 
kennen geven de aandelen te willen overnemen? Zo nee waarom niet? 

 
In het hierboven genoemde gesprek met wethouder Wiersema gaf FB Oranjewoud aan er geen 
problemen mee te hebben wanneer de aandelen tijdelijk bij Tynaarlo zouden worden ondergebracht. Er 
was dus geen reden om in het raadsvoorstel op te nemen wat de procedure is als er meer 
aandeelhouders te kennen geven de aandelen te willen overnemen. Dat FB Oranjewoud ervan uitging 
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dat - nadat wij kenbaar hadden gemaakt de aandelen tijdelijk over te willen nemen - de aandelen naar 
rato verdeeld zouden worden kwam voor ons onverwachts. Wij begrijpen dat het voor uw raad zacht 
gezegd vervelend was om hier kennis van te nemen via de krant. Blijkbaar is er in de onderlinge 
communicatie sprake geweest van een misverstand. Dit willen wij in de toekomst voorkomen, door een 
eenduidige uitspraak te vragen en dergelijke afspraken schriftelijk vast te leggen. 
 

5. Is er tijdens de aandeelhoudersvergadering van vrijdag 8 januari gesproken over de ontstane 
situatie met de aandelen? Zo ja, wat is er besloten, zo nee, waarom niet? 

 
Er is op 8 januari geen aandeelhoudersvergadering geweest. Er was wel een bestuurlijk overleg tussen 
de aandeelhouders. Tijdens dit overleg is het ontstane misverstand besproken. Afgesproken is dat de 
aandelen van Assen tijdelijk bij ons worden ondergebracht. 
 

6. Hoe beoordeelt het college de ontstane situatie? 
 
Als een misverstand tussen twee aandeelhouders dat inmiddels is opgelost.  
 

7. Welke stappen gaat het college nemen? 
 
Het college gaat een overeenkomst tekenen met Assen over tijdelijke overname van de aandelen. Het 
college gaat daarnaast in overleg met de andere aandeelhouders om de termijn van de tijdelijkheid en de 
te maken kosten te bespreken. 
 
De tweede brief die u heeft gestuurd: 

1. Waarom zijn de uitkomsten van de aandeelhoudersvergadering van GAE wel in de pers 
verschenen maar niet direct, voor deze persberichten uitkwamen, aan de leden van de 
gemeenteraad medegedeeld.  

 
Wij hadden uw raad - zoals gebruikelijk - moeten informeren voordat de Provincie het persbericht 
verstuurde. Dat zijn wij tot onze spijt vergeten, onze excuses daarvoor. 
 

2. Zijn er tijdens de aandeelhoudersvergadering afspraken gemaakt over de wijze van 
communicatie naar de pers, de gemeenteraden van Tynaarlo en Assen en de provinciale Staten 
van Drenthe en Groningen?  

Zo Ja: welke afspraken?  
Zo nee: waarom niet?  
 
Afgesproken is dat de woordvoering - en daarmee ook het versturen van het persbericht - via de 
Provincie Drenthe zou gaan. Het informeren van uw raad voor verzending is onze verantwoordelijkheid. 
 

3. Welke maatregelen gaat het college nemen, om te voorkomen dat de leden van gemeenteraad in 
de toekomst dergelijke informatie niet eerst via de pers moet vernemen? De gemeente is 
aandeelhouder en heeft deze informatie uit eerste hand. Heeft de gemeente hiervoor een 
Communicatieplan?  
Zo ja: waarom is deze niet gehanteerd?  
Zo nee: waarom niet? 

 
Wij vinden dit vervelend, maar dit is een incident. Wij zullen de raad de volgende keer weer gewoon 
vooraf informeren als wij een persbericht laten uitgaan, ook als wij niet zelf het persbericht versturen. 
 
Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders 
 
O. de Jager RC MAC drs. M.J.F.J. Thijsen 
gemeentesecretaris a.i. burgemeester 

 
Deze brief is automatisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 



GROENLINKS 

Tynaarlo 

Fractie Gemeenteraad 

Schoolstraat 5 

9482 PG Tynaarlo 

 

Geacht College, 

N.a.v. de berichten in het Dagblad van het Noorden (DvhN) van donderdag 7 januari 2021 en vrijdag 8 januari 

2021, aangaande de overname van aandelen van Groningen Airport Eelde (GAE) door de gemeente Tynaarlo, 

heeft de GroenLinks fractie onderstaande vragen: 

 

1. Tijdens de raadsvergadering van dinsdag 5 januari 2021 is het raadsbesluit genomen dat de gemeente 

Tynaarlo aan de andere aandeelhouders zal aangeven dat zij de aandelen van de gemeente Assen wil 

overnemen. Blijkens het artikel van het DvhN van 8 januari 2021 heeft een andere aandeelhouder t.w. 

FB Oranjewoud schriftelijk aan de Luchthaven GAE te kennen gegeven de aandelen van Assen te willen 

overnemen. 

Wanneer heeft FB Oranjewoud dit aan de luchthaven schriftelijk te kennen gegeven? 

 

2. Wanneer en hoe heeft de luchthaven dit aan de andere aandeelhouders medegedeeld? 

  

3. Blijkens de toelichting bij het raadsvoorstel 1049424 staat dat FB Oranjewoud bereid was de aandelen 

tijdelijk in beheer te nemen. Heeft het college, voor de behandeling in de raad, contact gehad met FB 

Oranjewoud over hun intenties? 

Zo ja: Was er sprake van het tijdelijk onderbrengen van de aandelen bij GAE, of daadwerkelijke 

overname? 

Zo nee: Waarom niet? 

 

4. Had op grond van hetgeen bekend was m.b.t. de intenties van FB Oranjewoud niet in het raadsvoorstel 

moeten worden opgenomen wat de procedure is als er meer aandeelhouders te kennen geven de 

aandelen te willen overnemen? 

Zo nee: waarom niet? 

 

5. Is er tijdens de aandeelhoudersvergadering van vrijdag 8 januari gesproken over de ontstane situatie 

met de aandelen? 

Zo ja: wat is er besloten? 

Zo nee: waarom niet? 

 

6. Hoe beoordeelt het college de ontstane situatie? 

 

7. Welke stappen gaat het college nemen? 

 

Namens de Fractie GroenLinks 

Willem Nieman  
 



GROENLINKS 

Tynaarlo 

Fractie Gemeenteraad 

Schoolstraat 5 

9482 PG Tynaarlo 

 

Geacht College, 

N.a.v de persberichten die vrijdagavond zijn verschenen over uitkomsten van de aandeelhoudersvergadering van 

GAE heeft de fractie van GroenLinks onderstaande aanvullende vragen. 

 

1. Waarom zijn de uitkomsten van de aandeelhoudersvergadering van GAE wel in de pers verschenen 

maar niet direct, voor deze persberichten uitkwamen, aan de leden van de gemeenteraad medegedeeld.  

 

2. Zijn er tijdens de aandeelhoudersvergadering afspraken gemaakt over de wijze van communicatie naar 

de pers, de gemeenteraden van Tynaarlo en Assen en de provinciale Staten van Drenthe en 

Groningen? 

Zo Ja: welke afspraken? 

Zo nee: waarom niet? 

 

3. Welke maatregelen gaat het college nemen, om te voorkomen dat de leden van gemeenteraad in de 

toekomst dergelijke informatie niet eerst via de pers moet vernemen? De gemeente is aandeelhouder en 

heeft deze informatie uit eerste hand.  

Heeft de gemeente hiervoor een Communicatieplan? 

Zo ja: waarom is deze niet gehanteerd? 

Zo nee: waarom niet? 

 

Namens de Fractie GroenLinks 

Willem Nieman  
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